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صندوقهاییکهعمروسرمایهرامیبلعند
ادامه ازصفحه یک

چه با وجود ظرفیت های فراوان و بنیه قوی مالی صندوق های بازنشستگی اما در طول سال ها، 
مدیریت منابع برای ایجاد سرمایه گذاری های پُربازده پایدار طوری نبوده است که بازگشت قابل 

توجه سرمایه ها مانع از ناترازی این صندوق ها شود.
ناترازی که البته بخش عمده آن حاصل ضعف ها و سوءتدبیرهای مدیریتی است ولی در کنار 
این ناکارآمدی ها باید به این نکته مهم نیز توجه داشت که مسائلی چون تغییر رشد جمعیتی 
نیروی کار و ناموزون بودن آن در کشور طی سه دهه گذشته مزید بر این مشکلات شده تا 
صندوق های بازنشستگی در برهه ای از زمان به دلیل ناهمخوانی آورده ها و خروج منابع به دلیل 
خیل عظیم بازنشستگان در سال های اخیر با مشکل جدی کسری برای تامین نیازهای برحق 

ذینفعان چنین صندوق هایی شود.
البته سال هاست کارشناسان و حتی مسئولان و مدیران دست اندرکار سازمان تامین اجتماعی 
و ... ناترازی صندوق های بازنشستگی و احتمال بروز ایجاد بحران در آنها را گوشزد می کنند و 
معتقدند چنانچه با راهکارهای اصولی کارشناسانه، فکری اساسی برای حل این مسأله مهم 
نشود، احتمال ورشکستگی و ایجاد بحران کمبود منابع صندوق ها در آینده نزدیک دور از انتظار 
نیست. حال دولت و مجلس با هم فکری برای جلوگیری از بروز چنین بحرانی، شرایط را مناسب 
دیده و موقعیت را مغتنم شمرده اند که در جریان بررسی مفاد لایحه برنامه هفتم توسعه کشور، 
سن بازنشستگی را افزایش دهند؛ اقدامی که هرچند باعث آزرده خاطر شدن نیروهای شاغل و 
افرادی که در صف اشتغال قرار دارند، شده است )چه شاغلان دیگر در سن ۶۰ سالگی و با ۳۰ 
سال سابقه کار بازنشسته نمی شوند(، اما آنگونه که معلوم است چنین پیشنهادی از سوی دولت 
بوده و مجلس نیز باتوجه به وضعیت نگران کننده صندوق های بازنشستگی ناگزیر به تصویب آن 

شده است تا با این راهکار جلوی ورشکستگی صندوق ها گرفته شود.
حال این پرسش مطرح است که چرا ناترازی صندوق های بازنشستگی باید با افزایش سن 
بازنشستگی بخوانید سنِ کار، ترمیم شود؟ در حالیکه شاغلان همیشه قبل از اینکه حقوق ماهانه 
خود را دریافت کنند، حق بیمه، سهم بازنشستگی و ... آنها از حقوقشان برداشته می شود؟ توجیه 
دولت و مجلس در تصویب افزایش سن بازنشستگی این است که علاوه بر ناترازی های مشهود، 
شــاخص سن امید به زندگی مردم نیز طی چند سال اخیر افزایش و از ۵۷ سال در ۳۰ سال 
گذشته به ۷۷ سال رسیده و در چنین شرایطی وضعیت استمرار پرداختی ها از سوی صندوق ها 
نیز بیشتر می شود. بنابراین برای متناسب سازی این موضوع باید اصلاحاتی در سن بازنشستگی 
ایجاد شود تا صندوق های بازنسشتگی به دلیل کاهش ضریب پشتیبانی در پی خروج گسترده 
نیروهای کار بازنشسته دهه هفتاد و هشتاد، برای پاسخگویی به حقوق آنها قدرت تاب آوری لازم 
را داشته باشند زیرا طی دو دهه گذشته ترکیب جمعیتی شاغل کشور از نظر سنی نامتوان شده و 
ادامه این روند، مشکلات زیادی را متوجه تامین منابع مالی صندوق های بازنشستگی کرده است.

به تعبیری دیگر، نسبت پشتیبانی به عنوان شاخصی که نشان دهنده وضعیت جریان مالی 
ورودی به جریان خروجی صندوق هاست باید با نسبت تعداد بیمه شدگان به تعداد پرونده های 
مستمری بگیران برابر باشد. ولی این توازن مدت هاست به هم خورده است و بررسی آمارهای 
منتشره از سوی سازمان تامین اجتماعی نیز نشان می دهد که سیر تغییرات این شاخص طی 
یک دهه گذشته برای این سازمان به شدت نزولی بوده است. یعنی به تعدادی که شاغلان در 
کشور پس از ۳۰ سال کار بازنشسته می شوند به همان نسبت نیروی کار جذب نمی شود تا آورده 
صندوق ها نیز تقویت شود. این ناهمگونی و ناهمخوانی ترکیب جمعیتی شاغل در کنار عدم 
مدیریت درست صندوق ها در بکارگیری منابع برای کسب سودهای مناسب از منابع صندوق ها 

باعث شده است تا صندوق های بازنشستگی روزبه روز با مشکل کمبود منابع روبه رو شوند.
حال از آنجا که میزان منابع پشتیبانی صندوق های بازنشستگان لشکری و کشوری از طریق 
بودجه سنواتی تامین می شود، این گروه دغدغه چندانی نسبت به کارگران که اندوخته های 
چندین ساله آنها در صندوق های تامین اجتماعی است، ندارند. جالب اینجاست که بزرگترین 
بدهکار صندوق های بازنشستگی تامین اجتماعی، دولت بوده که طبق گزارش های موجود، 
بدهی دولت به تامین اجتماعی بین ۴۰۰ تا ۷۰۰ هزار میلیارد تومان برآورد شده است با این وجود 
روشن است که دولت به جای اینکه بستر اشتغال را در جامعه فراهم کند تا آورده صندوق های 

بازنشستگی افزایش یابد، خودش بزرگترین بدهکار به سازمان تامین اجتماعی است.
به هر روی طبق مصوبه اخیر مجلس شورای اسلامی درباره سن بازنشستگی جدید، سقف 
میزان سابقه خدمت شاغلان اینگونه افزایش داده شده که آقایان شاغل ورودی ۱۴۰۳ به بعد، 
برای بازنشستگی باید ۳۵ سال سابقه خدمت یا ۶۲ سال سن و بانوان شاغل ورودی همین سال 
نیز باید ۳۰ سال سابقه خدمت یا ۵۵ سال سن داشته باشند. البته این موضوع برای شاغلان در 
حال خدمت به صورت تصاعدی و زمان دار بوده که بین ۲ تا ۵ ماه است اما آن دسته از شاغلانی 

که تا سال ۱۴۰۴ به طور کامل ۳۰ سال بیمه خود را پرداخت کنند، بازنشست خواهند شد.
حال سخن اینجاســت که چرا مجلس و دولت به جای اصلاحات ساختاری و بسترسازی 
برای رشــد و رونق صندوق ها از اصلاحات سیستمی و ساختاری استفاده نکرده و برای حل 
ناترازی های شدید صندوق های بازنشستگی و کسری آنها، به اصلاحات سنجه ای که همانا 

افزایش سن بازنشستگی است روی آورده اند؟
چنانچه طی سنوات گذشته فرصت های گسترده ایجاد اشتغال در کشور فراهم می شد و یا 
مدیریت کارشناســانه و قوی در صندوق ها برای کسب سود هنگفت از منابع موجود صورت 
می گرفــت بی تردید توازن منابــع در صندوق ها رخ می داد و بــرای پویایی و افزایش منابع 

صندوق های بازنشستگی، نیازی به افزایش سن بازنشستگی نبود.

یادداشت

اولین جلسه جمع سپاری قانون گذاری 
هوش مصنوعی با حضور معاون تحقیقات، 
آمــوزش و حقوق شــهروندی معاونت 
حقوقی ریاســت جمهــوری و رئیس 
پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات در 

پژوهشگاه ICT برگزار شد.
به نقل از پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات؛ 
اولین جلســه جمع ســپاری قانون گذاری هوش 
مصنوعی در پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات 
برگزار شــد. در این جلسه مدیران معاونت حقوقی 
ریاست جمهوری و مدیران پژوهشگاه ارتباطات و 

فناوری اطلاعات و همچنین مدیران بخش خصوصی فعال در حوزه هوش مصنوعی شرکت کردند.بر اساس 
این خبر این جلسه با هدف جمع آوری دیدگاه ها و نظرات کنشگران و بازیگران حوزه هوش مصنوعی کشور 
جهت ایجاد قانونگذاری مناسب برای تسهیل در امور فعالان این حوزه برگزار شد.در این جلسه دکتر سید محمد 
مهدی غمامی معاون تحقیقات، آموزش و حقوق شهروندی معاونت حقوقی ریاست جمهوری و دکتر رضوی زاده 
رئیس پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات به سخنرانی پرداختند و درباره چالش ها و فرصت های حوزه هوش 
مصنوعی در کشور و جهان اظهار نظر کردند.دکتر رضوی زاده، رئیس پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات 
در این جلسه با اشاره به اهمیت برگزاری این جلسه و تأکید بر قانون گذاری در حوزه هوش مصنوعی اظهار کرد: 
تدوین و طراحی و همچنین قانونگذاری در حوزه هوش مصنوعی موضوعی است که از طرف وزارت ارتباطات و 
فناوری اطلاعات به پژوهشگاه ICT تکلیف شده و هدف اصلی این جلسه این هست که همه فعالان در حوزه 
هوش مصنوعی به ویژه بخش خصوصی در این جلسات حضور پیدا کنند.وی همچنین با اشاره به اخبار مخابره 
شده در سطح جامعه و دولت درباره اینکه هوش مصنوعی مخاطرات زیادی دارد، تصریح کرد: بیشتر صحبت ها 
در این حوزه پیرامون خطرهای این حوزه است که تأکید ما در بحث قانون گذاری نگاه بیشتر به نکات مثبت 
است تا نه تنها مانعی برای بخش خصوصی ایجاد نشود بلکه بتوان در این حوزه تسهیلگری نیز داشته باشیم.
رئیس پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات ضمن بیان اینکه کشورهای دیگر گام های بزرگی در این حوزه 
برداشته اند ولی همچنان قانونی کامل در این حوزه نوپا نوشته نشده است، گفت: با توجه به فعال بودن بخش 
خصوصی از زمان ورود این تکنولوژی به کشور امروز شاهد این موضوع هستیم که بخش خصوصی از دولت در 
این حوزه جلوتر است و ما نباید در دولت و حاکمیت قوانینی را وضع کنیم که سرعت رشد آنها را بگیرد.در ادامه 
این جلسه دکتر سید محمد مهدی غمامی معاون تحقیقات، آموزش و حقوق شهروندی معاونت حقوقی ریاست 
جمهوری نیز با اشاره به سرعت بخشی و عزم دولت در بحث قانون گذاری در حوزه هوش مصنوعی بیان کرد: 
این قانون باید دیدگاه و نظرات تمام فعالان بخش خصوصی را در خود ببیند تا بتواند آنچنان که متخصصان 
این حوزه توقع دارند قدرت مناسب را داشته باشد.وی همچنین ضمن تشکر از پژوهشگاه ارتباطات و فناوری 
اطلاعات در خصوص اهتمام و پیگیری درباره قانون گذاری در حوزه هوش مصنوعی خواستار مشارکت هر بیشتر 
بخش های خصوصی در جلسات بعدی شد.همچنین در پایان جلسه ضمن جمع بندی نکات مهم و دریافت 
فرم ارزیابی از مدیران بخش خصوصی، تصمیم گرفته شد تا جلسات بعدی هرچه سریع تر و با حضور بیشتری 
از مدیران بخش خصوصی در این حوزه برای تسهیل و تسریع در تصمیم گیری در این حوزه برگزار شود.لازم 
به ذکر است این جلسه »جمع سپاری قانون گذاری هوش مصنوعی« یکی از اقدامات مهم دولت در راستای 

توسعه و ترویج فناوری های نوین و ارتقای سطح علمی و فنی کشور محسوب می شود.

اولین جلسه جمع سپاری قانون گذاری 
هوش مصنوعی

در پژوهشگاه ICT برگزار شد:

دبیر شورای اجرایی فناوری اطلاعات در همایش تبیین قوانین توسعه دولت هوشمند و 
حکمرانی داده ها تکالیف و پروژه های پیشران هوشمندسازی را اعلام کرد.

رضا باقری اصل- دبیر شورای اجرایی فناوری اطلاعات- در همایش تبیین قوانین توسعه دولت هوشمند 
و حکمرانی داده های ملی که با هدف ارزیابی عملکرد دستگاه ها و تبیین قوانین جدید این حوزه برگزار شد، 
گفت: این جلســه برای تبیین ریل گذاری مصوبه برنامه هفتم و قانون بودجه سال ۱۴۰۲ در حوزه دولت 

هوشمند و حکمرانی داده ها برگزار می شود.
وی با اشاره به فرایندهای طی شده در دولت الکترونیک تا پنجره ملی خدمات دولت هوشمند افزود: در حال 
حاضر که وارد پنجره ملی خدمات دولت هوشمند می شویم که بیش از ۵۲۰۰ شناسنامه خدمت و در حدود 
۶۳ درصد متصل هستند، کاملا مشخص است که بعضی دستگاه ها مانند تامین اجتماعی، آموزش و پرورش 

و امور مالیاتی در این حوزه پیشرو هستند.
باقری اصل با اشاره به جرم انگاری در قانون مدیریت داده ها و اطلاعات ملی درباره عدم رعایت مصوبات 
الزام آور کارگروه تعامل پذیری، گفت: تاکنون از بند مرتبط با این موضوع در این قانون اســتفاده نشــده و 
امیدواریم با ارائه سرویس یکپارچه از سوی همه دستگاه ها از این ضمانت اجرا در جهت سزادهی استفاده 

نشود.
وی افزود: تاکنون پنج جلسه کارگروه نظارتی با حضور رییس سازمان امور استخدامی کشور و سازمان برنامه 

و بودجه و وزیر ارتباطات برای وزارتخانه ها و دستگاه های مختلف برگزار شده است.
دبیرشورای فناوری اطلاعات تصریح کرد: هوشمندسازی به این معنی است که به جای مراجعه مردم به 
دستگاه های مختلف، دستگاه های دولتی با جاری کردن داده ها بین یکدیگر به مردم خدمت ارائه کنند و به 

جای اعتبارسنجی افراد، داده ها و اطلاعات بر اساس سامانه های هوشمند و داده کاوی خدمت  ارایه شود.
وی با بیان اینکه برخی از خدمات باید حتی بدون درخواست انجام شود، افزود: به طور مثال برقراری بیمه 
نوزاد بعد از تولد و یا معرفی کودک بعد از ۶ سالگی به مدرسه نیاز به درخواست ندارد و به صورت هوشمند 

باید انجام شود.
دبیر شورای فناوری اطلاعات به مصوبه برنامه هفتم اشاره کرد و گفت: بر اساس این مصوبه در پایان این 
برنامه مردم بدون مراجعه باید صددرصد خدمات را دریافت کنند و رتبه ما در این حوزه در دنیا باید به ۷۵ برسد.

طبق اعلام وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، وی به پروژه ها و تکالیف ۲۰ پروژه پیشران هوشمند سازی 
اشاره کرد و افزود: در این دوره برنامه جدی طراحی شده و تمام موارد تبدیل به قانون شده است و باید با 

همکاری یکدیگر این تکالیف قانونی را به سرانجام برسانیم.

الزام تمام دستگاه های اجرایی برای ارائه 
خدمات هوشمند تا پایان برنامه هفتم

دبیر شورای اجرایی فناوری اطلاعات خبرداد:

معاون دولت الکترونیک سازمان فناوری 
اطلاعات ایران در همایش تبیین قوانین 
توسعه دولت هوشمند و حکمرانی داده 
گزارشی از آخرین وضعیت پنجره ملی 

خدمات دولت هوشمند ارائه کرد.
به نقــل از وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، 
جواد موحد معاون دولت الکترونیک سازمان فناوری 
اطلاعات در همایش تبیین قوانین توســعه دولت 
هوشمند و حکمرانی داده ها با ارائه گزارشی درباره 
وضعیت حضور و سیر زمانی اتصال دستگاه ها در 
پنجره ملی خدمات دولت هوشمند، گفت: در حال 

حاضر فقط اتصال دستگاه ها موضوعیت ندارد و در سال جاری بحث تکمیل خدمات را دنبال می کنیم.
وی با اشاره به اینکه تاکنون ۱۳۷ دستگاه ملی متصل شده اند، افزود: مبنای ما دستگاه های اصلی و ملی 
هســتند.موحد تصریح کرد: از مرداد ماه سال گذشته که نیم میلیون مراجعه به پنجره واحد خدمات دولت 
هوشمند داشتیم در تیرماه سال جاری به ۱۱۳ میلیون مراجعه به سامانه های ملی و استانی دستگاه ها داشته ایم 
و در آبان ماه سال جاری نیز ۶۵ میلیون مراجعه به پنجره ملی داشته ایم که نشان از یک تجربه موفق در این 
زمینه دارد.وی به آمار تجمیعی نیز اشاره کرد و گفت: از مرداد ماه سال گذشته از ۱.۵ میلیون مراجعه در آبان 
ماه سال جاری به ۶۴۶ میلیون مراجعه رسیده است که نشان می دهد این یکپارچه سازی مورد استقبال مردم 
بوده است.معاون دولت الکترونیک سازمان فناوری اطلاعات تصریح کرد: بیش از ۲۹ میلیون و ۲۵۰ هزار نفر 
در پنجره ملی خدمات دولت هوشمند احراز هویت شده و از خدمات دولت استفاده کرده اند.وی با اشاره به 
اینکه تاکنون ۵ هزار و ۲۴۰ خدمت شناسنامه دار شده است، افزود: دستگاه های اجرایی مشمول در این حوزه 
۱۴۲ دستگاه بوده است.موحد با اشاره به اینکه راه اندازی پنجره واحد خدمات دانشگاهی بیش از ۴۰۵ سامانه 
دانشگاه ها در دسترس مردم قرار گرفته است، گفت: همچنین بیش از ۴۶۰۰ مجوز نیز از طریق درگاه ملی 
مجوزها نیز ارائه می شود که حدود ۳۰۰۰ مجوز صنفی هستند و ۱۶۰۰ مجوز مربوط به دستگاه های اجرایی 

است. در جمع بیش از ۶ هزار خدمت و مجوز دولتی و صنفی در این پنجره به مردم ارائه می شود.
وی بیشترین مراجعه به سامانه ها را مربوط به وزارت آموزش و پرورش، وزارت مسکن و شهرسازی و تأمین 
اجتماعی اعلام کرد و افزود: سامانه های املاک و مستغلات، خدمات انتظامی فراجا و خدمات دانشگاهی در 
رتبه های بعدی مراجعه مردم هستند.معاون دولت الکترونیک به چالش های این حوزه نیز اشاره کرد و گفت: ما 
در پنجره ملی خدمات دولت هوشمند ۳ سطح احراز هویت داریم که چالش های سطح دو مربوط به عدم ارائه 

سرویس عکس است که در حال رفع آن هستیم و سطح سوم هم امضای دیجیتال است.
وی متولیان متعدد برای اســتعلام اتباع خارجی را یکی دیگر از چالش های این حوزه عنوان کرد و افزود: 
اقدامات مقدماتی راه اندازی پایگاه داده یکپارچه در این حوزه انجام شده و امیدواریم با این کار دیگر چالشی 
برای ارائه خدمات الکترونیک به اتباع خارجی نداشته باشیم.موحد به رتبه دستگاه های میز دولت در ارائه خدمات 
در پنجره ملی خدمات دولت هوشمند اشاره کرد و گفت: وزارت نیرو با ۸۹ درصد، وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، با ۸۷ درصد، وزارت آموزش و پرورش با ۸۶ درصد، وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات با ۸۰ درصد 
و وزارت کشور با ۷۳ درصد در بالای این جدول قرار دارند.وی به رتبه سازمان ها و نهادهای مستقل نیز اشاره 
کرد و افزود: فراجا و سازمان انرژی اتمی با صد در صد خدمات و بنیاد شهید با ۹۷ درصد و بانک مرکزی نیز 

با ۸۰ درصد خدمات در بالای جدول این بخش از دستگاه ها قرار دارند.

 ارائه بیش از ۶ هزار خدمت و مجوز 
در پنجره واحد خدمات دولت هوشمند

معاون دولت الکترونیک سازمان فناوری اطلاعات:

معاون علمی، فنــاوری و اقتصــاد دانش بنیان 
رئیس جمهوری با بیان اینکه کاربرد فناوری نانو در 
کاتالیست های پتروشیمی ها موجب کاهش قیمت 
این کاتالیست ها شده است، موفقیت را به معنای در 
دسترس بودن کاتالیست و ارتقای مقاومت اقتصاد 
و صنعت کشور در برابر با شرایط سخت دانست و 
افزود: این محصول همچنین موجب کاهش ارزبری 
۳۰۰ میلیون دلاری در ســال شــده است و یک 

افتخار برای کشور محسوب می شود.
دکتر روح الله دهقانی فیروز آبادی دیروز در حاشــیه مراسم 
رونمایی از کاتالیست های پتروشیمی در جمع خبرنگاران گفت: 
علیرغم وجود شرایط سخت و پیچیده داخلی و خارجی مردان و 
زنان با ایمان و پرتوان وجود دارند که لذت زندگی شان را در انجام 

کارهای سخت می بینند.
وی افــزود: مردمان ایران به طــور ژنتیک آموخته اند که به 
کارهای سخت بپردازند. این خوی پهلوانی که در ایران هست، 

موجب شده تا آنها زیر بار کارهای سخت بروند.
دهقانی فیروزآبادی خاطر نشان کرد: این افتخارآمیز است که در 
چنین شرایطی، چنین شرکتی با چنین زیر ساختی و با عقبه قوی 
فناوری توانسته است محصولات استراتژیک را به تولید برساند.

معاون علمی رئیس جمهوری اظهار کرد: گذشــته شرکت 
مشخص است، اوضاع کنونی آن هم معلوم است و برنامه ریزی 

کرده که به عنوان لایسنسور نفت و پتروشیمی وارد این عرصه 
شود که شده است.

وی تاکید کرد: اینها افق آینده این شــرکت اســت و نشان 
می دهد این شرکت با شیب تند در حال حرکت است و امیدواریم 
این شرکت در کمتر از ۱۰ سال آینده در جمع شرکت های برند 

دنیا در حوزه کاتالیست قرار گیرد.
دهقانی فیروزآبادی با بیان اینکــه توانایی نانو یک جلوه در 
این شــرکت بروز کرده است، یادآور شد: این شرکت توانست 
کاتالیستی را که با ۲۸ درصد نقره تولید می شد، با بهره گیری از 
فنــاوری نانو میزان مصرف نقره در آن را به ۱۸ درصد کاهش 
دهد که کیفیت آن در حد تولید کاتالیست با ۲۸ درصد است. این 

دستاورد موجب ارزان شدن این کاتالیست شده است.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهوری 
این موفقیت را به معنای در دسترس بودن کاتالیست و ارتقای 
مقاومت اقتصاد و صنعت کشور در برابر با شرایط سخت دانست 
و افــزود: این محصول همچنین موجب کاهش ارزبری ۳۰۰ 
میلیون دلاری در ســال شده است و یک افتخار برای کشور 

محسوب می شود.
وی ادامــه داد: امیدوارم همان طور که جریان خودباوری روز 
به روز در کشــور پر رنگ تر می شود، آن دسته از مدیرانی که 
بعضا به توانمندی های داخل شک دارند و تا از خارجی ها ناامید 
نشوند، سراغِ محصولات داخلی نمی روند، به این باور برسند که 

قبل از هر اقدامی به ســراغ فناوران داخلی بیایند. این فناوران 
توانمندی های خود را به اثبات رسانده اند.

دهقانی فیروزآبادی افزود: دلیل اینکه من در چنین مراسمی از 
جنس رونمایی شرکت می کنم، این است که این مسأله را ترویج 
کنیم که توان داخلی از مرحله تعارف گذشته و عملیاتی است و 

کار می کند و اگر نباشند، کشور زمین می خورد.

معاون علمی رئیس جمهوری خاطر نشــان کرد: این بسیار 
خوشحال کننده است که بخش های پتروشیمی و نفت و گاز 

وابسته به شرکت های داخلی هستند.
وی با اشاره به دستاوردهای این شرکت که از ۱۳سال قبل با 
کارهای دانشگاهی به بلوغ رسیده است، گفت: امروز محصولات 
این شرکت به عرصه اقتصادی وارد شده و نشان می دهد که 

میوه های ارزشمند علم و فناوری میوه هایی هستند که کاشت و 
نگهداشت آنها زمان بر است. در این عرصه اقتصاد فناورانه همانند 
درخت گردو است که امسال می کاریم و ۱۰ سال دیگر عمقی 
و ارزشمند برداشت می شود.معاون علمی رئیس جمهوری گفت: 
ما امروز باید دوباره بکاریم تا نسل های آینده بتوانند برداشت کنند 
و خوشبختانه به نظر من ابزارهای این کاشت را در اختیار داریم.

وی اعتبار مالیاتی و قانون جهش تولید دانش بنیان را از ابزارهای 
در دست دانست و افزود: خوشبختانه بیمه مرکزی نیز در این 
زمینه فعال شده و باید به طور جدی این ابزارها را توسعه دهیم. 
طبیعی است که وقتی با فرهنگ استفاده از خارج زندگی کردیم، 

الان تغییر فرهنگ زمان بر است.
دهقانی فیروزآبادی افزود: در حال حاضر صنعت بیمه در دنیا 
بسیار پیشرفت کرده است و قطعا اگر صنعت بیمه ما هوشمند 
باشــد که هست، متوجه خواهد شــد که یکی از جاهایی که 

می تواند از نوآوری های بیمه استفاده کند، همین جاها است.
وی تاکیــد کرد: این صنعت بیمه اســت که می تواند بیمه 
مسؤولیت و ضمانت عملکرد برای محصول دانش بنیانی را بدهد 
که هزاران تست سخت گیرانه را پشت سر گذاشته است. قطعا 
بیمه گری در این حوزه می تواند دریچه بزرگ اقتصادی را هم 

برای بیمه ها و هم برای شرکت های دانش بنیان ایجاد کند.
دهقانی فیروزآبادی افزود: این نانو کاتالیست برای نزدیک به 

۶۰۰ نفر مستقیم اشتغال فعال ایجاد می کند.

معاون علمی رئیس جمهوری مطرح کرد:

کاهش ۳۰۰ میلیون دلاری ارزبری با تولید کاتالیست های استراتژیک

70 درصد پیشرفت در2 سال!
»امروز« از افتتاح مترو پرند گزارش می دهد ادامه از صفحه یک

بهادری جهرمی ادامه داد: ارزش پروژه مذکور )در بخش حدفاصل فرودگاه امام راحل تا شهر پرند( به ارزش 
امروز کالا و خدمات، مبلغی فراتر از ۶ هزار میلیارد تومان است.

اهتمام دولت برای تعیین تکلیف چند پروژه عمرانی در پرند
در  جلسه اخیر هیات دولت، زمان افتتاح مترو پرند تعیین شد و به گفته وزیر راه و شهرسازی به زودی این پروژه 
با حضور رئیس جمهور افتتاح می شود؛ پروژه ۱۹ کیلومتری که نزدیک به دو دهه مردم صبور این منطقه چشم 
به راه افتتاح آن بودند.روز شنبه تست گرم خط مترو پرند شنبه ۲۷ آبان ۱۴۰۲ انجام شد. این خط »با سه رام 

قطار« فعالیت خود را آغاز و تا آخر پاییز مسافرگیری می شود.
راه اندازی متروی پرند از دو منظر قابل اهمیت است. اولین نکته مهم این افتتاح این پروژه به کاهش خسارات 
جانی بازمی گردد. برآوردهای ترافیکی نشان می دهد که در حال حاضر، روزانه جمعیتی بین ۳۵ تا ۴۰ هزار نفر 
برای رتق و فتق امور جاری خود، بین تهران و پرند تردد می کنند و این جریان عبور و مرور، غالبا با استفاده از 
وسایل نقلیه شخصی یا تاکسی انجام می شود. نگاهی به آمار مصدومان و جان باختگان آزادراه تهران - ساوه 
که در برخی سال ها به ۵۸ فوتی و صدها مصدوم رسیده، خود گویای تمام نکات هشداردهنده است؛ بنابراین با 
افزایش استفاده شهروندان از وسایل حمل ونقل عمومی، نه تنها بار ترافیک این معبر پرتردد بین شهری کاهش 

خواهد یافت، بلکه آمار تصادفات حمل ونقلی نیز به تبع آن تقلیل می یابد.
اما از حیث هزینه ای که روزانه هر فرد برای تردد بین این دوشهر صرف می کند، برآورهای مستند حکایت از 
آن دارد که بر حسب مسیر انتخابی و نوع وسیله کرایه شده، بین ۷۰ تا ۱۰۰ هزار تومان برای رفت وآمد در مسیر 
مذکور باید خرج شود تا شهروندان به امورات جاری خود برسند. حال کافی است با یک حساب سرانگشتی و با 
این فرض که در بدو شروع فعالیت ایستگاه مترو پرند، بین ۱۳ تا ۱۵ هزار نفر در هر روز از این وسیله حمل ونقلی 

استفاده کنند، به رقم صرفه جویی صورت گرفته در هزینه های روزانه مسافران مربوطه دست پیدا کنیم.
در واقع می توان گفت با شروع بهره برداری از این خط مترو، در مجموع روزانه حداقل یک میلیارد تا یک میلیارد 
و ۵۰۰ هزار تومان کمتر از جیب کل مسافران تهران - پرند هزینه می شود که همین مقدار پول می تواند برخی 
نیازها و مایحتاج ضروری آنان را پوشش دهد.علاوه بر تعیین تکلیف مترو پرند، چهار هزار و ۳۰۰ واحد مسکن 
مهر نیز تکمیل و بهره برداری شده است. هشت هزار واحد دیگر نهضت ملی مسکن در شهر جدید پرند نیز در 
مرحله تعیین پیمانکار است که به زودی وارد مرحله ساخت و ساز خواهد شد.همچنین یک مرکز بهداشتی- 
درمانی در همکاری با مرکز اورژانس، یک بوستان و همچنین یک مجموعه تجاری در محله کم برخوردار در 

شهر جدید پرند تکمیل شده و آماده بهره برداری است.
از سویی دیگر ساخت شهرک جدید ۱۰ هزار نفری در پرند نیز در دستور کار است.  در این خصوص  مدیرعامل 
شرکت عمران شهر جدید پرند از انجام عملیات زیربنایی و روبنایی با ۷۰۰میلیارد تومان اعتبار در شهر جدید 
پرند خبر داد و گفت: شهرک مسکونی اعتمادیه در پرند با ظرفیت ۱۰هزار نفر ایجاد می شود.آرش صیادی با 
تأکید بر تلاش برای تأمین زمین بیشتر جهت تولید مسکن در آن شهر جدید، گفت: برای تأمین زمین بیشتر 
با وجود آنکه در شهر جدید پرند با محدودیت زمین مواجه هستیم و امکان توسعه وجود ندارد، چندین گزینه از 
جمله ایجاد شهرک و تغییر کاربری و الحاق در حال پیگیری است و در تلاش هستیم ظرفیت تأمین زمین را 
برای تولید مسکن افزایش بدهیم.وی توضیح داد: شهرک اعتمادیه در نزدیکی پرند و متصل به محدوده شهر 
جدید پرند مصوب شده است که ظرفیت ۱۰ هزار نفر جمعیت دارد و هم اکنون مراحل تملک آن در حال انجام 

است، در آینده نزدیک و برای سال جدید در شهر جدید پرند در حوزه مسکن خبرهای خوبی خواهیم داشت.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پرند توضیح داد: در حوزه دسترسی های پرند غیر از محور فعلی، یک 
مسیر دومی را که مجوز اتصال به اتوبان غدیر است، اخذ کرده ایم، هم اکنون در مراحل مقدمات انتخاب پیمانکار 
هستیم و مذاکراتی با ستادکل نیروهای مسلح برای اتصال مسیر سوم پرند به دلیل آنکه از اراضی ارتش عبور 
می کند آغاز شده است. در برنامه است تا اتصال پرند به ملارد از این مسیر انجام شود که هم اکنون کار در مراحل 

مقدماتی قرار دارد.
صیادی گفت: پروژه های روبنایی و زیربنایی گسترده ای نزدیک به ۷۰۰ میلیارد تومان در حوزه شهر پرند در 

حال اجراست، تا پایان سال در حوزه روبناها از جمله پارک و توسعه فضاهای سبز افتتاح هایی خواهیم داشت، 
دو مرکز درمانی دیگر به این فضاها افزوده خواهد شد، در حوزه سرانه های مذهبی نیز تا پایان سال دو مسجد 

به بهره برداری می رسد.
مترو پرند با پیشرفت ۳۰ درصد تحویل دولت سیزدهم شد

مدیرعامل شرکت عمران شهر های جدید با اشاره به اینکه مترو پرند با پیشرفت فیزیکی ۳۰ درصد تحویل 
دولت سیزدهم شد، از تکمیل این خط ریلی به طول ۱۸ کیلومتر و بهره برداری از این پروژه ملی خبر داد.

علیرضا جعفری معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت عمران شهر های جدید با اعلام تکمیل و آغاز 
بهره برداری از مترو پرند که به زودی انجام می شود به تشریح مشخصاتی از این پروژه پرداخت.

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: مصوبه احداث پروژه مترو پرند مربوط به سال ۱۳۸۹ است و کار های اجرایی 
و مقدماتی آن در بخش زیرساختی از سال ۱۳۹۰ آغاز شد و تا ۱۳۹۲ ادامه یافت. از سال ۱۳۹۲ تا ۱۴۰۰ به بعد 

کار، عملا تعطیل شد و پروژه در ۱۴۰۰ با پیشرفت فیزیکی ۳۰ درصد تحویل دولت سیزدهم شد.
مدیرعامل شرکت عمران شهر های جدید ادامه داد: از سال ۱۴۰۰ با توجه به سیاست و برنامه هایی که در دستور 
کار دولت سیزدهم با هدف بالا بردن کیفیت زندگی در دستور کار قرار گرفت تکمیل این پروژه سرعت گرفت.

به گفته وی، این پروژه با اعتباری بیش از ۷۵۰ میلیاردتومان از محل اعتبارات وزارت راه و شهرسازی و ۲۰۰ 
میلیاردتومان از محل بودجه های عمومی دولت تامین اعتبار و تکمیل شد. با توجه به آنکه این خط، ادامه متروی 
تهران است تجهیزات الکترونیکی و واگن های آن نیز توسط شهرداری تهران تامین و افزوده شد.جعفری گفت: 
این قطار حومه ای به طول ۱۸ کیلومتر ادامه خط متروی تهران است که از شهر آفتاب به سمت فرودگاه امام 

خمینی )ره( و از آن فرودگاه به شهر جدید پرند ادامه پیدا می کند.
این مقام مسؤول یکی از موضوعاتی که در شهر های جدید در کنار احداث واحد های مسکونی دنبال می شود 
را ارتقای کیفیت خدمات در شهر های جدید و تسهیل و تسریع در حمل و نقل عنوان و تصریح کرد: با ارتقای 
کیفیت ارائه خدمات حمل و نقلی در شهر های جدید، جذابیت و استقبال هموطنان برای استقرار در شهر های 
جدید بیشــتر خواهد شد.وی اظهار کرد: بنابراین تسریع و تسهیل در حمل و نقل شهر های جدید ضرورتی 
اجتناب ناپذیر در سیاســتگذاری شهر های جدید است که در این بین، تکمیل خطوط قطار های حومه ای در 

شهر های جدید با هدف ارتباط با کلانشهر ها و سایر شهر ها در برنامه است.
جعفری در خصوص مهمترین خطوط ریلی در شهر های جدید گفت: ۵ خط قطار های حومه ای از جمله مسیر 
تهران-هشتگرد به طول ۲۵.۸ کیلومتر که در دی ماه سال ۹۸ به بهره برداری رسید، متروی تهران-پرند به 
طول ۱۹ کیلومتر که آماده بهره برداری تا پایان این هفته است و متروی مشهد-گلبهار به طول ۴۰ کیلومتر و با 
پیشرفت ۴۵ درصد، متروی اصفهان-بهارستان به طول ۱۵ کیلومتر و با پیشرفت ۵۲ درصد، اصفهان-فولادشهر 

و اصفهان-مجلسی از جمله خطوط مهم قطار های حومه ای در شهر های جدید به شمار می روند.
وی یادآور شد: طراحی قطار حومه ای تهران-پردیس نیز به دلایل کارشناسی و ضرورت بازنگری طرح اولیه و 
انطباق با ضابطه ۷۷۷ در مسیر بازنگری قرار دارد و مقرر شده است تا احداث این خط ریلی با رویکرد مهندسی 

ارزش بازنگری و طرح با این رویکرد وارد عملیات اجرا شود.
متروی پرند با سه رام قطار حرکت می کند

در همین راستا مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پرند گفت: مترو پرند با ۷۵۰ میلیارد تومان که در دولت 
سیزدهم با منابع داخلی شرکت عمران تامین شده، آماده بهره برداری است و به زودی با حضور رییس جمهور 

افتتاح این خط انجام می شود و در فاز اول با سه رام قطار کار خود را شروع می کند.
 ـپرند از سال ۱۳۸۹ توسط شرکت عمران شهر جدید پرند  آرش صیادی اظهار کرد: عملیات اجرایی مترو تهران 
آغاز شد که این شرکت بخشی  از عملیات زیرسازی آن را به اتمام رساند. با توجه به این که مترو پرند ادامه ی 
خط یک مترو تهران بود دولت با محوریت کارفرمایی شرکت عمران پرند با منابع دولتی در سال ۱۳۹۱ عملیات 

اجرایی را به شهرداری تهران سپرد.وی افزود: بین سال های ۱۳۹۱ تا ۱۴۰۱ مجموعا از محل منابع عمومی 
دولت ۶۱۲ میلیارد تومان به پروژه مترو پرند تخصیص داده شد. با توجه به تورم چند سال گذشته و گران شدن 
پروژه های ریلی عملا آن روش تامین مالی روی پروژه مترو پرند جواب نمی داد و اگر قرار بود با همان مدل پیش 

برویم تا چند سال آینده هم نمی توانستیم شاهد بهره برداری از این خط  باشیم.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پرند خاطرنشان کرد: سال ۱۴۰۰ با روی کار آمدن دولت سیزدهم تدبیری 
اندیشیده شد که از دیگر منابع هم برای تکمیل مترو پرند کمک بگیریم. مجوزی توسط مجمع عمومی شرکت 
عمران پرند صادر شد که از محل منابع داخلی شرکت مبلغ ۷۵۰ میلیارد تومان به خط مترو تخصیص دهیم. در 
سفر سال گذشته رییس جمهوری به شهر پرند حجت الاسلام رییسی بر تسریع این طرح تاکید کرد. این مبلغ 

۷۵۰ میلیارد تومان باعث شد روند اجرای پروژه تسریع شود و خوشبختانه هم اکنون آماده بهره برداری است.
صیادی یادآور شد: مترو پرند در بخش عملیات عمرانی با پیشرفت فیزیکی ۶۵ درصد و در بخش تجهیزات 
فنی با پیشرفت صفر درصد تحویل دولت سیزدهم شد. هم اکنون عملیات عمرانی به پیشرفت ۱۰۰ درصد و با 

اجرای تجهیزات، طرح آماده بهره برداری است.
به گفته صیادی آن طور که شهرداری تهران به عنوان بهره بردار مترو پرند اعلام کرده فعلا مترو پرند با سه رام 
قطار راه می افتد و به شرط تامین ناوگان، ظرفیت آن افزایش می یابد. در حوزه مخابرات نیز با پی گیری که از 
دوستان پیمانکار گرفتم مشکلی وجود ندارد و البته سیگنالینگ به شکل لوکال )محلی( اداره خواهد شد. با توجه 
به برنامه های شهرداری با شرکت های واگن سازی امیدواریم در پروسه ای چند ساله مساله ناوگان مترو پرند به 
طور کامل حل شود.وی هم چنین درباره افتتاح مسکن مهر گفت: در افتتاحی که به زودی با حضور رییس جمهور 
انجام می شود ۴۳۹۰ واحد مسکن مهر از باقی مانده مسکن مهر پرند افتتاح خواهد شد. حدود ۶۸۰۰ واحد نیز 
پایان سال گذشته به بهره برداری رسیده بود. عملا از مجموع ۹۵ هزار واحد مسکن مهر پرند حدود ۹۴ هزار واحد 

بهره برداری می شود و ۱۰۰۰ واحد نیز عمدتا دچار مشکلات حقوقی بین تعاونی ها است.
تکمیل مترو پرند نماد عدالت محوری در دولت سیزدهم است

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی متروی تهران- پرند نماد عدالت محوری در دولت سیزدهم 
عنوان کرد و خواستار تامین اعتبار مورد نیاز و تسریع پیشبرد اهداف توسعه قطارهای حومه ای از سوی وزارت راه 

و شهرسازی با استانداری ها و مجموعه مدیریت شهری شد.
مالک شریعتی نیاسر با اشاره به بهره برداری از مترو حومه ای تهران- پرند در دولت سیزدهم، اظهار داشت: یکی 
از رویکردهای دولت سیزدهم کاهش زمان تردد و فاصله بین شمال به جنوب و شرق به غرب کلان شهرها 

با شهرهای جدید در استان های مختلف است که از این حیث استان تهران از اولویت خاصی برخوردار است.
وی افزود: پرند به عنوان یک شهر جدید واقع در جنوب غرب پایتخت، نیازمند حمل و نقل عمومی ارزان قیمت 
برای جابه جایی ساکنین این شهر جدید بود که به رغم تاخیر در تکمیل این خط در سنوات گذشته، اما در راستای 
امر عدالت محوری در دولت سیزدهم این اتفاق مهم رخ داد و خط مترو تهران- پرند آماده بهره برداری شده است.
نماینده مردم تهران در مجلس با اشاره به همکاری وزارت راه و شهرسازی و مجموعه مدیریت شهری در 
ساخت و توسعه مترو تهران- پرند بیان داشت: دولت سیزدهم نه تنها در تامین اعتبار مورد نیاز توسعه این خط 
بلکه در زمینه تامین فاینانس مورد نیاز برای خرید واگن نیز نشان داد که پای کار است تا خدمات بهتری به 
مردم شریف تهران و پرند ارائه شود.شریعتی نیاسری با بیان اینکه پیشرفت فیزیکی خطوط تهران- هشتگرد، 
تهران- پرند، مشهد- گلبهار، اصفهان- بهارستان، اصفهان- فولادشهر و اصفهان- مجلسی بیانگر عزم جدی 
دولت برای توسعه و تکمیل خطوط ریلی حومه ای در استان های مختلف است، گفت: شهرهای بزرگ علاوه 
بر نیاز به شبکه حمل و نقل عمومی درون شهری نیازمند اتصال شبکه به شهرهای اطراف خود هستند تا تردد 

روان و کاهش بار ترافیکی حاصل شود.
عضو کمیسیون انرژی مجلس خواستار تامین اعتبار مورد نیاز برای توسعه خطوط حومه ای پردیس، ورامین و... 
در دولت سیزدهم شد و خاطرنشان کرد: وزارت راه و شهرسازی به عنوان متولی اصلی قطارهای حومه ای در 
کشور، توسعه این خطوط ریلی را در اولویت قرار دهد و با همکاری دستگاه های مدیریت شهری و استانداری ها 

طرح های عمرانی را پیش ببرد.

آگهی فقدان سند مالکیت
ــی  ــری صنعت ــا کارب ــق ب ــک طل ــوع مل ــن ن ــه زمی ــک قطع ی
و  مفــروز  اصلــی،   ۶۶ از  فرعــی   ۵۱۴ ثبتــی  پــاک  بــه 
ــه ۱۸۴ در  ــور ، قطع ــی مذک ــی از اصل ــده از فرع ــزا ش مج
ــک  ــت مل ــه ٠۴حــوزه ثب ــع در بخــش ٠۴ ناحی ــه و واق طبق
ــر  ــه مســاحت ۷۶ مت ــن ب ــن اســتان قزوی منطقــه یــک قزوی
ــماره  ــن ش ــد محس ــان فرزن ــام / نعیمی ــت بهن ــع مالکی مرب
ــادره از  ــد ۳۱/٠۱/۱۳۶۷ ص ــخ تول ــنامه ۱۴٠۵۹ تاری شناس
قزویــن دارای شــماره ملــی ۴۳۲۴۲۶٠۸۸۵ بــا جــز ســهم ۶ 
از کل ســهم ۶ بعنــوان مالــک شــش دانــگ عرصــه و اعیــان 
ــخ ۳٠/٠۶/۱۳۹۹  ــت ۵۴۶۴۲ تاری ــتند مالکی ــماره مس ــا ش ب
ــن اســتان  ــه اســناد رســمی شــماره ۳۵ شــهر قزوی دفترخان
قزویــن موضــوع ســند مالکیــت اصلــی بشــماره چایــی 
ــی  ــر الکترونیک ــماره دفت ــا ش ــال ۹۸ ب ۲۷۵۳۳۷ ســری ه س
ــن و  ــت. ره ــده اس ــت گردی ۱۳۹۹۲٠۳٠۹٠٠۱٠٠۸٠٠۶ ثب

ــدارد. ــت ن بازداش
ــهود  ــهادت ش ــرم ش ــرگ ف ــه دو ب ــا ارائ ــک ب ــپس مال س
ــده و  ــود گردی ــوم مفق ــت نامعل ــه عل ــدان ســند ب ــی فق مدع
تقاضــای صــدور ســند مالکیــت المثنــی خــود را نمــوده کــه 
مراتــب بــه اســتناد مــاده ۱۲٠ آئیــن نامــه اصاحــی قانــون 
ثبــت اعــام میگــردد تــا هــر کــس بــه نحــوی از هــر انحــاء 
نســبت بــه ملــک مذکــور حقــی داشــت و یــا معاماتــی بــه 
ــد  ــود باش ــزد خ ــند ن ــود س ــی وج ــا مدع ــده و ی ــع او ش نف
از تاریــخ انتشــار ایــن آگهــی تــا مــدت ده روز ضمــن 
ــل  ــه اص ــا ارائ ــود را ب ــراض خ ــن اداره اعت ــه ای ــه ب مراجع
ــه  ــد و چنانچ ــلیم نمای ــه تس ــند معامل ــت و س ــند مالکی س
ــا در  ــن اداره نرســد و ی ــه ای ــراض ب ــرر اعت ظــرف مــدت مق
ــود اداره  ــه نش ــت ارائ ــند مالکی ــل س ــراض اص ــورت اعت ص
ثبــت المثنــی ســند مالکیــت را طبــق مقــررات صــادر و بــه 
ــت  ــک نوب ــی در ی ــن اگه ــرد ای ــد ک متقاضــی تســلیم خواه

ــد شــد. ــل منتشــر خواه ــه شــرح ذی ب
شعبان عسگری
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شناسه اگهی :۱۶۱۳۷۲۵

آگهــی موضــوع مــاده ۳ قانــون و مــاده ۱۳ الیــن نامــه قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی و اراضــی و ســاختمانهای 
فاقــد ســند رســمی برابــر رای شــماره ۱۴٠۲۶٠۳۱۸٠۱۷٠٠۳۲۳۷ مــورخ ۱۴٠۲.۷.۲۵ هیــات اول موضــوع قانــون تعییــن تکلیف 
وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک رضوانشــهر تصرفــات 
مالکانــه بــا معــارض متقاضــی آقــای خانــم هــادی ســکوتی فرزند بهبــود بشــماره شناســنامه۵۲ صــادره از رضوانشــهر در شــش 
دانــگ یــک قطعــه زمیــن مشــتمل بــر یکبــاب اطــاق و ســرویس )ســوئیت( بــه مســاحت ۴۸٠.۴۵ متــر مربــع پــاک ۱۷۵ فرعی 
از ۲۱ اصلــی مفــروز و مجــزی شــده از پــاک ۲۸ فرعــی از ۲۱ اصلــی واقــع در قریــه ســیمیر خالــه بخــش ۲۷ گیــان خریــداری 
از نســق ســید حســین ســیفی محــرز گردیــده اســت. لــذا بــه منظــور اطــاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه ۱۵ روز اگهی 
میشــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند میتواننــد از تاریخ انتشــار 
اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ 
تســلیم ،اعتــراض دادخواســت خــود را بــه مراجــع تقدیــم نماینــد بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مدت مذکــور و عــدم وصول 

اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد.
م الف ۲۳۶۱
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